
   

 Alumnivereniging “Principia”

CONCEPT.
Notulen ALV op 31-03-2022, 16:00-18:00 uur.
Fysieke (Z105 de Horst) vergadering.

Aanwezige bestuursleden: 
Dorien van de Belt (voorzitter en contacten UT), Albert op de Hoek (penningmeester), Jan 
Kees te Riet Scholten (bestuurslid),  Steven Olthof (secretaris en waarnemend voorzitter 
SES werkgroep).

Afwezige bestuursleden:
Geen.

Aanwezige leden: 
Ger Kupers, Jan van Dongeren, Herman ter Wijlen, Anne van der Meer, Gert Colenbrander, 
Henny Abcouwer, René Scheltes, Henk Reef.

Afwezige leden met kennisgeving:
Leen Noordzij (erelid), Detmer Koppius, André Oosting, Jan Bossink, Alexander Mackay en 
Jan Broeze.

1. Opening.

De ALV wordt geopend met een welkomstwoord van de voorzitter. Aan de hand van een PowerPoint 
presentatie  (bestand ALV 2022-03 Principia.pdf) laat de voorzitter alle agendapunten aan de orde 
komen. 

2. Mededelingen/vaststelling agenda.

 Voor deze ALV hebben zich acht leden aangemeld en zes leden afgemeld.

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Verslag ALV 2021.

De concept notulen van de ALV 2021 worden, op herstel van een typefout na, ongewijzigd door de 
vergadering vastgesteld. De typefout betrof het ontbreken van de s in de naam Kupers in sectie 9.

4. Jaarverslag Principia 2021.

 – Activiteiten overzicht  2021.

De voorzitter geeft een overzicht van de verschillende activiteiten en wetenswaardigheden van 2021.
Van de 6 geplande Principia/SES vergaderingen zijn er twee fysiek gehouden,  drie waren online 
vergaderingen en één vergadering was gecombineerd fysiek en online. De ALV vergadering  is i.v.m. 
corona laat in het jaar op 13 december 2021 gehouden.



   

Door de  corona maatregelen zijn veel activiteiten van de studententeams afgelast. Het Green Team 
heeft nog wel een alternatieve nationale race (Hydrogen Efficiency Challenge) kunnen rijden met de 
waterstof auto en is op de tweede plaats geëindigd. Deze race is georganiseerd door de  
studententeams van de UT, TU Delft en de hogescholen van Arnhem en Nijmegen.
Het Solar Boat Twente team heeft mee kunnen doen aan Solar Boat race in Monaco , maar omdat 
het nog steeds niet lukt om te vleugelen, waren de resultaten teleurstellend.
De Principiaprijs wedstrijd, die in 2020 i.v.m. corona was uitgesteld, kon in november 2021 met wat 
kleine beperkingen toch doorgang vinden. 
De gezamenlijke Principia en Isaac Newton activiteiten zoals de Masterlunchlezing en de shadowing 
days konden helaas nog niet weer opgestart worden.

Leden van de SES groep hebben de meeste tijd besteed aan de volgende onderwerpen:

 Ondersteuning van het Green Team Twente en het Solar Boat Twente team.

 Adviezen aan de Stichting Stop Afvalwater Twente over alternatieven voor de lozing van 
afvalwater door de NAM. In het overleg met de NAM is door SES lid Gert Colenbrander een 
alternatief voorstel (circulair verwerkingsproces van de productiewaterstroom) voor de 
berging van afvalwater ingebracht. Dit wordt serieus bestudeerd en gezien als een kansrijk 
alternatief voor de injectie van het productiewater in de Twentse gasvelden.

 Testen, berekeningen en adviezen over elektrisch varen, veelal waren dit projecten van de 
SEFF (Stifting Elektrysk Farre Fryslân). Er is een aandrijving inclusief besturing voor de 
elektrisch aangedreven “Mienskip” sloep ontwikkeld op basis van een goedkope naafmotor. 
Hieraan zijn door SES leden een groot aantal metingen uitgevoerd en vastgelegd in 
rapporten.

 Energietransitie plannen van Hoorn en Hengelo Ov.

De activiteiten van Duurzaam Noord zijn grotendeels online gehouden. Duurzaam Noord heeft veel 
tijd besteed aan het doornemen van het Berenschot rapport over de  4 mogelijke scenario's (lokaal, 
nationaal, Europees en internationaal) voor de energietransitie van Nederland. 
Duurzaam Oost wil bij voorkeur fysiek vergaderen en heeft i.v.m. de onzekere corona situatie niet 
vergaderd in 2021.
Doordat er weinig nieuws te melden was, is het WB Alumni bulletin niet uitgebracht in 2021.

 – Financieel jaarverslag 2021.

De voorzitter geeft een toelichting op de financiële positie van de vereniging door de financieel 
opvallende zaken de revue te laten passeren. Het saldo van de vereniging is op 31-12-2021 
toegenomen met € 4971,61 tot € 44442,91. De inkomsten in 2021 waren  € 6303,83 en de uitgaven 
€ 1332,22. In 2021 zijn er geen verzoeken tot sponsoring van de studententeams en Isaac Newton 
binnengekomen.  De post catering /representatie is wederom heel laag, doordat de meeste 
vergaderingen online zijn gehouden.



   

Eind 2021 was het aantal betalende leden ongeveer 215.
Het saldo is ruim voldoende om nu en in de toekomst aan alle verplichtingen te kunnen voldoen. 

– Verslag kascommissie.

De kascommissie bestaande uit André Oosting en Albert op de Hoek heeft online de kas 
gecontroleerd. De kascontrole is positief verlopen en er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. 
De voorzitter presenteert het verslag van de kascommissie. De kascommissie stelt hierin voor om de 
jaarstukken goed te keuren en de penningmeester en het bestuur decharge te verlenen voor het 
gevoerde financiële beleid in 2021. De vergadering stemt hiermee in.

5. Benoeming nieuwe kascontrole commissie.

Albert op de Hoek treedt reglementair af als lid van de kascommissie en de vergadering stemt ermee 
in dat Herman ter Wijlen zijn plaats gaat innemen.

6. Jaarplan 2022

In het jaarplan voor 2022 zijn 5 bestuursvergaderingen en 1 ALV gepland. De projecten van SES in 
2022 zullen voor een groot deel gelijk zijn aan de projecten van 2021, omdat de meeste projecten 
nog niet afgerond zijn en veel tijd vragen.
Vijf studenten hebben zich aangemeld voor een nieuwe commissie “Contacten Principia”, die zich zal 
gaan richten op het organiseren van gemeenschappelijke activiteiten en het vergroten van de 
naamsbekendheid van Principia. De overige activiteiten in samenwerking met Isaac Newton, zoals de 
shadowing days, de master lunchlezing  en de Duurzaamheidsdag kunnen in 2022 hopelijk weer 
worden georganiseerd. Zoals het er nu uitziet kan de Duurzaamheidsdag in het voorjaar van 2023 
plaatsvinden. De voorbereiding hiervoor is al gestart.
Eventueel kan in overleg met Isaac Newton de Principiaprijs wedstrijd ook in 2022 worden gehouden.

7. Werving nieuwe bestuursleden.

Helaas heeft Albert op de Hoek i.v.m. de grote werkdruk in zijn nieuwe baan moeten besluiten om 
zijn penningmeesterschap van Principia per 31-03-2022 te beëindigen. Gelukkig meldt Ger Kupers 
zich tijdens de vergadering aan om Albert op te volgen. Albert draagt na afloop van de vergadering 
het financiële archief van Principia over aan Ger.
Naast de gestarte wervingsacties voor bestuursleden lopen ook de acties voor het werven van 
gewone leden door (brief naar pas afgestudeerden, wervingsactie via het alumnibureau aan alle 
afgestudeerden en LinkedIn oproepen). Blijvende aandacht is nodig, omdat de acties tot nu toe 
weinig resultaat opleveren. Herhaling van de acties  en ook nieuwe initiatieven om potentiële  leden 
te interesseren (o.a. in samenwerking met Isaac Newton) zullen nodig zijn om het ledenbestand op 
peil te houden.

8. Rondvraag

Tijdens de rondvraag zijn geen punten ingebracht



   

9. Sluiting

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezigen voor hun deelname aan deze vergadering en sluit zij de 
ALV.


